
 

 
AJUNTAMENT DE 
CAPDEPERA        
(ILLES BALEARS) 
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA NÚM.: 7/2012 DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
DE CAPDEPERA CELEBRADA EL DIA 5 DE JULIOL DE 2012 
 
Identificació de la sessió: 
 
Òrgan:                                            Ple de l’Ajuntament de Capdepera                                                          
Caràcter de la sessió:                    Ordinària 
Convocatòria:                                Primera Convocatòria 
Sessió núm.:                                 7 
Data de celebració:                       5 de juliol de 2012 
Lloc:                                              Sala de Plens de l’Ajuntament                  
Hora d’inici:                                   20:00 hores 
Hora de finalització:                      23:00 hores  
 
BATLE-PRESIDENT: 
 
Sr. Rafel Fernández Mallol 
 
ASSISTENTS: 
 
Sr. Sebastià Sureda Rosselló 
Sra. Carmen Corraliza Gallardo                           
Sra. Ivon Daniela Renaud Más 
Sr. Antònia Caimari Bauzà 
Sr. Gabriel Jaime Torres Malpesa 
Sr. Luís Alberto Llull Ginard                                   
Sra. Juana Llull Capó                                               
Sr. Fernando David Martínez Colom                     
Sr. Joan Ferrer Flaquer                                       
Sra. Maria Pilar Garcia Rosa                                    
Sra. Margalida Servera Ferrer 
Sr. Pedro Sansó Flaquer                              
Sr. Pere Fuster Nadal 
Sra. Antònia Ballester Colom 
Sr. Mateu Melis Tous          
No hi assisteix: Sr. Miquel Riera Muñoz 
                             
Secretària: Sra. Maria del Mar Terol Andrés. 
 
 



 
 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
I.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ: 30/03/12.  
 
II.- EXP. NÚM. 30AG/12: ORDENANÇA DE CIRCULACIÓ.  
 
III.- EXP. NÚM. 51AG/12: REGLAMENT PARTICIPACIÓ CIUTADANA. 
 
IV.- EXP. NÚM. 92AG/12: ACORD COL·LABORACIÓ ENTRE EL MINISTERI DE 
L’INTERIOR I L’AJUNTAMENT DE CAPDEPERA EN MATÈRIA DE SEGURETAT. 
 
V.- DECRETS I RESOLUCIONS. 
 
VI.- PRECS I PREGUNTES. 
 
 
Hi assisteixen el nombre legal de membres per a la vàlida celebració de 
la sessió en primera convocatòria,per la qual cosa el president declara 
oberta i pública la sessió. 
 

 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ I ACORDS ADOPTATS: 
 
I.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ: 30/03/12.  
 

En compliment d’allò que disposen l’article 97.2 de la Llei 20/2006, 
de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears, i 
l’article 91.1 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, aprovat pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, el Sr. President demana als membres de la Corporació si algú 
té alguna observació a fer sobre l’acta de la sessió que va tenir lloc el 
dia 30/03/12 i de la qual s’ha expedit, prèviament, una còpia de 
l’esborrany a cada regidor per al seu coneixement, rectificació 
d’errades o possible formulació d’al·legacions, si fos el cas. 
 

El batle dóna la paraula al portaveu del PP, el Sr. Joan Ferrer, que 
comenta que les actes dels plens es reben amb molta demora i 
demana que s’agilitzi el tema. 
 

Sense haver-hi més intervencions, per ASSENTIMENT dels membres 
reunits, com que és disset el nombre legal de membres del Consistori i 
són disset els assistents, és aprovada l’acta de la sessió celebrada dia 30 
de març de 2012. 



 
 
II.- EXP. NÚM. 30AG/12: ORDENANÇA DE CIRCULACIÓ.  
 

El batle dóna la paraula a Joana Llull Capó, regidora d’Interior, 
que trasllada la següent proposta a plenari per a que sigui aprovada.  
 
 

EXP. NÚM. 30AG/2012 
ASSUMPTE: Proposta ordenança reguladora de la circulació 

municipal   
 
 

1r. Antecedents 
 

Vist que les entitats locals gaudeixen d'autonomia per a la gestió 
dels interessos que els són propis, la LBRL i el seu TR estableixen que 
l'ordenació del trànsit de vehicles i de persones en les vies urbanes serà 
competència de les entitats locals, les quals l'han d'exercir dins del límit 
establert per la legislació de l'Estat i de les comunitats autònomes. La 
manifestació d'aquesta competència, en matèria de circulació, passa 
per l'elaboració d'una Ordenança que, de manera sistemàtica, reguli els 
aspectes relacionats amb la circulació dins del municipi. 
 

La Llei sobre trànsit, circulació de vehicles i seguretat vial 
aprovada pel RDL 339/1990, de 2 de març, en el seu art. 7 atribueix als 
municipis la facultat de regular mitjançant una disposició de caràcter 
general els usos de les vies urbanes. 
 

La reforma de la Llei de seguretat viària, Llei 5/1997, de 24 de 
març, obeeix a un intent de dotar de major cobertura legal l’actuació 
de les autoritats municipals en matèria d'ordenació del trànsit i 
aparcament. 
 

 2n. Proposta 
 
A- Aprovar inicialment pel Ple l’Ordenança de regulació de 
circulació municipal. 
 
B- Sotmetre-la a informació pública amb un anunci al BOIB i en el 
tauler d’anuncis de l’Ajuntament i donar-ne audiència als interessats, 
durant un termini mínim de trenta dies, per a que hi presentin 
reclamacions o suggeriments. Una vegada transcorregut aquest termini 
s’entendrà definitivament aprovat, sense necessitat de cap nou acord. 
 
C- Continuar els tràmits legalment previstos per poder entrar en vigor 
(una vegada publicada íntegrament en el BOIB i transcorregut el termini 
disposat a l’article 113 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i 
de règim local de les Illes Balears). 



 
Una vegada obert el torn d’intervencions, el batle dóna la paraula 

al portaveu del PP, el Sr. Joan Ferrer, que comenta que l’ordenança 
hauria pogut passar per l’anterior ple, perquè no s’han fet comissions per 
discutir-lo. El batle diu que a una comissió es van fer aportacions del PSM 
i aquestes es varen adjuntar a l’ordenança. 
 

El Sr. Ferrer diu que molts d’articles es contemplen a la Llei de 
trànsit i que veuen un afany recaptador. Comenta alguns dels aspectes 
com que no puguin circular vehicles amb uns decibels elevats i posa 
com a exemple la màquina bufadora i l’agranadora. També diu que 
està prohibit abandonar objectes damunt la via pública i diu que un 
policia haurà d’anar darrere el camió dels fems; que a cala Agulla hi ha 
zones on es pot circular a 50Km/h i d’altres a 40Km/h; o que els policies 
puguin “immobilitzar” uns vehicles per emissions o renou “quan estimin 
que és elevat”, sense aparell per comprovar-ho. També comenta el 
capítol 4, dedicat a estacionament reglat a zona blava. El Sr. Ferrer diu 
que al municipi s’està llevant aparcament i que ara el batle podrà 
decidir a quins llocs es posa zona blava, i que aquesta iniciativa té un 
“afany recaptador” i “pot crear interessos per al batle de torn”. Acaba 
dient que per marcar la zona blava hi hauria d’haver un estudi de 
viabilitat. El Sr. Ferrer diu que votaran en contra de l’ordenança. 
 

La regidora d’Interior, la Sr. Joana Llull, explica que la zona blava 
s’ha fet amb previsió de futur, ja que es feia ara l’ordenança de 
circulació.  
  

El Sr. Ferrer llegeix l’article de les zones blaves i acaba dient que hi 
veu interessos.  
 

El portaveu del PSM, el Sr. Pere Fuster, diu que hi votaran a favor 
perquè s’han acceptat la majoria de les seves aportacions, però diu 
que tenen dubtes de la seva efectiva aplicació, perquè falta personal 
per fer-lo complir. Tot i així, el Sr. Fuster comenta que el seu partit aposta 
per espais urbans per a vianants i treure progressivament els cotxes dels 
centres i donar impuls al transport sostenible. Diu que és necessari un pla 
que faciliti l’ús de la bicicleta a la gent i que algunes vies es converteixin 
per a vianants i cercar espais urbans més sostenibles i fets per les 
persones.  
 

El portaveu d’Es Grup, el Sr. Mateu Melis, afegeix que hi ha articles 
que sobren perquè surten a la Llei de trànsit, i comenta que eliminant-los 
queda un reglament de zona blava que, al seu parer, pareix que s’ha 
de començar a implantar la propera temporada. El Sr. Melis diu que si 
s’hagués parlat directament de zona blava hauria fet algunes 
aportacions, i recorda els aparcaments que s’havien de fer al centre 
Cap Vermell. Explica que hi ha articles que es poden contradir amb 
ordenances d’estaments superiors. I per això diu que hi votarà en 
contra.  



 
El batle, el Sr. Rafel Fernández, llegeix l’informe de l’Inspector de 

Policia.  
 

El batle diu que l’ordenança ha passat per comissió d’assumptes 
plenaris i amb l’informe favorable dels tècnics. Diu que aquesta 
ordenança és per facilitar que en un document surti tota la informació 
de circulació.  
Pel que fa a la zona blava, explica que s’articula la possibilitat però si es 
volgués aplicar primer es duria a discussió amb l’oposició. Afegeix que 
aposten també per un espai urbà per a vianants, com ha dit el PSM. 
Acaba dient que no volen carregar de taxes els que circulen, sinó tenir 
una ordenança que reculli tota la normativa de circulació.  
 

El Sr. Ferrer diu que no discuteix la legalitat, sinó la zona blava, que 
diu que el batle a partir de l’abril de l’any que ve la pot posar en marxa 
i, a més, que perjudica “la butxaca del ciutadà” i és una raó 
“injustificable i amb interès recaptador”. Remarca que la queixa 
principal és la zona blava.  
 

El Sr. Fernández parla al Sr. Ferrer sobre un comentari que ha fet 
que els policies podran posar multes a qui vulguin, i diu que la Policia no 
està per fer judicis subjectius d’infraccions viàries i que el comentari s’ha 
de matisar. El Sr. Ferrer diu que s’ha fet, s’ha posat una multa a un cotxe 
per excés de velocitat a ull. El Sr. Fernández diu que la multa no es va 
posar perquè no hi havia cap prova gràfica.  
 

El Sr. Melis tanca el punt afegint-se a la idea de la “ciutat per al 
vianants”, però recorda que tothom té cotxe i diu que la normativa 
hauria de proporcionar aparcaments gratuïts a l’entrada del municipi. 
Explica que a Capdepera els cotxes no poden seguir la normativa 
perquè hi ha carrers on no poden aparcar a un metre de la façana.  
 

VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ, S’APROVA PER 11 VOTS A FAVOR 
(UCAP-PSOE i PSM-ENTESA) I 5 VOTS EN CONTRA (4 PP, 1 ES GRUP), ja que 
és DISSET el nombre legal de membres de Consistori i són SETZE els 
assistents. 

 
III.- EXP. NÚM. 51AG/12: REGLAMENT PARTICIPACIÓ CIUTADANA. 
 
 El batle dóna la paraula a la regidora de Participació Ciutadana, la 
Sr. Antònia Caimari, que llegeix la següent proposta:  
 
PROPOSTA APROVACIÓ DEL REGLAMENT DE PARTICIPACIO CIUTADANA DE 

L’AJUNTAMENT DE  CAPDEPERA. 
 

La regidora de Participació Ciutadana de l’Ajuntament de 
Capdepera trasllada la següent proposta a plenari per a la seva 
aprovació. 



 
Antecedents 
Vist que l’actual Reglament de Participació Ciutadana, publicat al 

BOIB núm. 102 de 25/08/1992 no s’ajusta a la realitat actual de 
participació ciutadana i, per l’altra banda, que l’objectiu principal 
d’aquest Reglament és el de fomentar el dret de tots els ciutadans a 
participar de forma individual o col·lectiva en la vida política, 
econòmica, cultural i social del municipi de Capdepera, el Reglament 
pretén ser una eina efectiva per promoure el diagnòstic, l’anàlisi, 
l’avaluació i les propostes de millora de la realitat del municipi. Intenta 
ser una resposta democràtica i equilibrada a les noves situacions i 
circumstàncies. 
 

Per tot això, vist l’informe de la tècnica de participació Ciutadana 
de data 15/06/2012, la regidora de Participació ciutadana fa la següent 
 

Proposta 
 

1r.- Aprovar inicialment pel ple el Reglament de Participació 
Ciutadana.  

2n.- Sotmetre’l a informació pública amb un anunci al BOIB i en el 
tauler d’anuncis de l’ajuntament i audiència als interessats, durant un 
termini mínim de trenta dies, per a la presentació de reclamacions i 
suggeriments. En cas que no s’hagués presentat cap reclamació o 
suggeriment, s’entendrà definitivament aprovat, sense necessitat de 
cap nou acord. 

3r.- Continuar els tràmits legalment previstos per a que pugui entrar 
en vigor (entrarà en vigor una vegada publicada íntegrament en el 
BOIB i hagi transcorregut el termini disposat a l’article 113 de la Llei 
20/2006, de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes 
Balears). 
 
 El batle diu que a la comissió d’assumptes plenaris es va afegir que 
a les reunions de participació ciutadana hi participaria un membre de 
l’oposició de l’Ajuntament de Capdepera, elegit d’entre ells.  
 
 Una vegada obert el torn d’intervencions, el batle dóna la paraula 
al portaveu del PP, el Sr. Joan Ferrer, que comenta que ja hi havia un 
reglament aprovat perquè es reunissin les associacions i el govern, però 
que a partir del 2007 es va decidir no reunir-se més, i es va posar en marxa 
fer-ne un altre. El Sr. Ferrer demana a la regidora que llegeixi el capítol 
cinquè.  
 
 La Sra. Caimari el llegeix i diu que aquest capítol vol donar veu a les 
associacions perquè ajudin a plantejar una altra visió de les Normes 
Subsidiàries (NNSS).  
 
 El Sr. Ferrer explica que aquest punt dóna a entendre que els 
polítics no poden votar i que és l’assemblea qui decideix quan es 



comença la revisió de les NNSS i quan s’acaba. Diu que s’està parlant 
d’interessos. 
 

El batle, el Sr. Rafel Fernández, recorda que l’assemblea general és 
l’òrgan superior del fòrum ciutadà de l’Agenda Local 21, i que només té 
caràcter consultiu i les decisions no són vinculants, i que una vegada 
consensuada entre els partits polítics les NNSS es duen a participació 
ciutadana. 
  
 El Sr. Ferrer diu que el capítol cinquè va en contra dels tècnics i dels 
polítics.  
  
 El portaveu del PSM, el Sr. Pere Fuster, afirma que els agrada el 
reglament perquè recull l’esperit del PSM en participació ciutadana, 
excepte també el capítol cinquè, perquè no està prou definit qui hi pot 
participar.  
 
 El portaveu d’Es Grup, el Sr. Mateu Melis, agraeix que s’acceptés la 
proposta d’incorporar un membre de l’oposició a les reunions de 
Participació Ciutadana, i que l’equip de govern s’hagi posat en marxa en 
aquest tema. També mostra els seus dubtes sobre el capítol cinquè i diu 
que l’assemblea general de l’Agenda Local 21 només surt en aquest 
capítol.  
 
 Davant la desconfiança amb aquest capítol, el batle decideix 
suprimir-lo. Tot i així, explica que la intenció de l’equip de govern era que 
el reglament arribés a coses importants com les NNSS. 
 

VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ, S’APROVA PER UNANIMITAT, ja 
que és DISSET el nombre legal de membres de Consistori i són SETZE els 
assistents. 

 
IV.- EXP. NÚM. 92AG/12: ACORD COL·LABORACIÓ ENTRE EL MINISTERI DE 
L’INTERIOR I L’AJUNTAMENT DE CAPDEPERA EN MATÈRIA DE SEGURETAT. 
 
 El batle dóna la paraula a la regidora d’Interior, la Sr. Joana Llull, 
que explica que a la darrera junta de seguretat es van impulsar acords 
de col·laboració amb el Ministeri de l’Interior, un conveni per a la 
seguretat ciutadana i un per a la violència de gènere que es veuen 
reflectits en compartir una base de dades i poder realitzar accions 
conjuntes.  
 
 Una vegada obert el torn d’intervencions el batle dóna la paraula 
al portaveu del PSM, el Sr. Pere Fuster, que diu que s’abstindran 
positivament perquè no han pogut llegir l’informe.  
 
VOTACIÓ: SOTMESA A VOTACIÓ, S’APROVA PER 10 VOTS A FAVOR 
(UCAP-PSOE I ES GRUP) I 6 ABSTENCIONS (4 PP I 2 PSM-ENTESA), ja que és 



DISSET el nombre legal de membres de Consistori i són SETZE els 
assistents. 

 
V.- DECRETS I RESOLUCIONS  
 
 El portaveu del PP, el Sr. Joan Ferrer, demana sobre un decret de 
batlia d’un curs per a un funcionari de 1000 euros. El batle respon que ell 
mateix havia enviat dues funcionàries a fer el curs perquè era important. 
El Sr. Ferrer demana també sobre l’arxiu d’un expedient de disciplina 
urbanística d’unes obres d’AUMASA. 
 
 El Sr. Ferrer llegeix el decret.  
 
 El Sr. Ferrer diu que l’obra la va fer l’Ajuntament i es va presentar la 
factura a AUMASA i demana quina gestió es pot fer un cop arxivat.  
 
 El Sr. Fernández diu que l’expedient, tot i arxivat, es pot tornar a 
activar si no ha prescrit.  
 
 
VI.- PRECS I PREGUNTES 
 
 Una vegada obert el torn d’intervencions, el batle dóna la paraula 
al portaveu del PP, el Sr. Joan Ferrer, que demana per què s’ha anul·lat 
l’escola d’estiu de Capdepera. 
 
 La regidora d’Educació, la Sra. Antònia Caimari, diu que només hi 
havia 28 famílies i que s’han apuntat a Cala Rajada, a l’Escola Esportiva, 
o se’ls han tornat els doblers. Explica que el nombre d’inscrits al mes de 
juliol és de 122, mentre que l’any passat, en total entre Capdepera i 
Cala Rajada els dos mesos n’hi va haver 409.  
 
 El Sr. Ferrer demana saber el nombre total d’inscrits per saber si 
l’apujada de taxes ha suposat una abaixada del nombre d’inscrits.  
 

El Sr. Ferrer demana sobre les beques universitàries i per què la 
comissió va ser el mateix dia que sortia per la premsa. El batle respon 
que hi va haver una errada de transmissió de la informació. El batle 
remarca la seva satisfacció d’haver coordinat els agents econòmics per 
apostar per uns estudis de qualitat. El Sr. Ferrer diu que es podia fer per 
les escoletes de 0-3 anys perquè l’equip de govern va apujar les taxes. El 
batle respon que les taxes les va apujar la FELIB.  
  

El Sr. Ferrer demana per la col·laboració de l’Ajuntament amb les 
Serenates d’Estiu i els concerts de la Torre de Canyamel. El batle diu que 
només hi ha l’aportació de l’escenari i la Brigada per muntar. El Sr. Ferrer 
demana què ha costat el Festival de les Arts al Carrer. La regidora de 
Cultura, la Sr. Carmen Corraliza, diu que: “Entorn dels 2.500 euros”. 
 



El Sr. Ferrer demana ara al regidor d’Esports, el Sr. Fernando 
Martínez. Demana sobre el nombre d’inscrits a l’Escola Esportiva i el Sr. 
Martínez respon que un total de 87.  
 

El Sr. Ferrer demana que se li expliqui com ha anat l’adjudicació i 
comenta que hi ha empreses afavorides. El Sr. Martínez diu que ho ha de 
demostrar i que l’únic que pot explicar és el procés d’adjudicació.  
 

Després, el Sr. Ferrer parla que l’empresa adjudicatària cobra un 
preu més baix que el que es va aprovar al ple, i el Sr. Martínez diu que 
s’oferia com a millora. Demana per què els ciutadans s’apunten a les 
oficines municipals si ho gestiona una empresa privada. El Sr. Martínez 
diu que és per facilitar la feina.  
 

El Sr. Ferrer demana sobre la piscina i el Sr. Martínez diu que a la 
piscina els horabaixes hi ha natació lliure i que el manteniment de les 
instal·lacions el fa l’Ajuntament. El Sr. Ferrer demana que el pròxim pic es 
posi el manteniment a l’empresa.  
 

El Sr. Ferrer demana per què van desaparèixer xandalls de l’escola 
de futbol. El Sr. Martínez diu que els xandalls es van recollir el darrer dia 
per repartir-los l’any que ve.  
 

El Sr. Ferrer diu que el Sr. Martínez és el pitjor que ha passat per 
aquest Ajuntament i el més dolent, el més inútil que ha passat com a 
regidor des que hi ha democràcia, i demana al batle la destitució del 
regidor d’Esports. Diu que està duent problemàtiques cada dia i que 
l’àrea està desmotivada i els pares emprenyats.  
 

El batle respon que són un equip de govern nou i amb la intenció 
de fer feina per al poble. Diu que ell i els regidors es poden equivocar i 
acaba dient que tenen localitzades les coses que no funcionen i que 
intenten millorar-les. Diu que no demanarà la dimissió del regidor 
d’Esports.  
 

El Sr. Ferrer demana sobre el nombre de policies i de vehicles que 
hi ha en plantilla. La regidora d’Interior, la Sr. Joana Llull, diu que hi ha 38 
policies, 6 policies per torn, 2 cotxes, 1 furgó i 6 motos. Demana quin 
equipament s’ha comprat, i la Sr. Llull diu que 7 pistoles i les coses 
bàsiques d’uniforme.  
 

El Sr. Ferrer comenta que es va aprovar l’Ordenança de 
convivència i comenta el “caos” que hi ha a cala Agulla amb el renou i 
la venda ambulant, així com el “botellón” que es fa a la plaça del 
centre Cap Vermell. La Sr. Llull diu que la unitat ciclista se n’ocupa i al 
setembre presentarà una estadística de com s’aplica l’Ordenança de 
convivència. El Sr. Ferrer demana sobre les galeres i la Sr. Llull diu que 
s’ha de fer un estudi per saber on s’han d’ubicar.  
 



El Sr. Ferrer demana sobre les excavacions arqueològiques al 
Castell de Capdepera i el regidor de Turisme, el Sr. Biel Torres, diu que 
encara no tenen el permís d’obra de l’Ajuntament.  
 

El Sr. Ferrer demana sobre el Synctur i el Sr. Torres diu que encara 
no està en marxa i que es preveu presentar-lo a finals de juliol. El Sr. Ferrer 
demana sobre la zona d’estacionament d’autocaravanes i sobre els 
problemes per rebre bé la TDT. El Sr. Torres diu que volen potenciar un 
altre tipus de turisme amb el turisme d’autocaravana. El Sr. Sebastià 
Sureda diu que és un sector desconegut a Mallorca i que no té on anar.  

Pel que fa al tema de la TDT, La Sra. Ivón Renaud explica que 
l’Ajuntament està en contacte amb Multimedia per si hi ha problemes. 
Diu que el repetidor de Capdepera és el que té més problemes per les 
interferències amb el repetidor de Menorca. Demana que es facin 
queixes formals a l’Ajuntament per saber-ho.   
 

El batle diu que a la reunió amb el Conseller i la Directora General 
de Funció Pública se li van explicar els problemes que hi ha amb la TDT.    
 

El Sr. Ferrer demana quan es tancarà l’escoleta de Ca ses 
Monges. El Sr. Fernández diu que s’està acabant el tema d’activitats de 
Cala Rajada, i després se sabrà.  
 

El Sr. Ferrer acaba demanant si s’han arreglat les deficiències del 
Cap Vermell.  
 

El batle dóna la paraula al portaveu del PSM, el Sr. Pere Fuster que 
demana sobre les platges i explica que encara s’entren geleres amb el 
nom d’establiments. La regidora d’Interior, la Sra. Joana Llull, diu que no 
es deixen entrar, ni tampoc radiocassets, botelles de vidre i alcohol. El Sr. 
Fuster remarca la importància de la col·laboració de l’empresa 
concessionària de platges. El Sr. Fuster demana que es miri pel benestar 
dels animals de les galeres.  
 

El Sr. Fuster demana sobre l’actuació del Coll de Marina i la 
possibilitat de reforestar la zona. El regidor de Medi Ambient, el Sr. Albert 
Llull, respon que el propietari ha aturat les obres fins a final de 
temporada i que es podrà fer una reforestació com les que fan les 
escoles.  
 

El Sr. Fuster demana sobre la piscina, i el regidor d’Esports, el Sr. 
Fernando Martínez, diu que quan acabi l’estiu no s’obrirà perquè “és 
inviable per la despesa que suposa la instal·lació”. 
 

El batle dóna la paraula al portaveu d’Es Grup, el Sr. Mateu Melis, 
que demana sobre els comptes del 2011. El batle diu que estaran llestos 
la propera setmana. El Sr. Melis demana també sobre l’empresa pública 
i el Sr. Llull diu que al mes de juliol està previst aprovar els comptes. El Sr. 
Melis demana qui dóna les ordres de pagament, i també demana sobre 



el Cap Vermell. El batle diu que al setembre podria estar feta la 
comparativa.  
 

El Sr. Melis comenta que l’adjudicació de l’Escola d’Esportiva s’ha 
fet “a l’inrevés” i que primer s’havia de treure a concurs i després 
aprovar els preus. Demana que es faci bé per als propers anys i que es 
tenguin en compte els greuges comparatius que s’han creat i que s’ha 
deixat sense feina a molts monitors de Capdepera. El Sr. Fernández 
respon que s’ha fet el procediment “a mesura que els esdeveniments 
han vengut”.  
  
 Per acabar la intervenció el portaveu d’Es Grup, el Sr. Mateu Melis 
fa una reflexió sobre el primer any de govern PSOE – UCAP i  recorda 
que governen per una moció de censura  feta a menys de dos mesos 
de la constitució del nou govern i sense donar marge d’equivocació.  
 

El Sr. Melis diu que a la moció no hi havia cap acord programat 
sinó la frase d’establir la estabilitat a l’Ajuntament. Segons comenta 
l’únic que s’ha fet ha estat “pujar sous del batle i regidors, pujar impostos 
i taxes, aprovar ordenances i gratificar alguns funcionaris”. 
 

Continua comentant que amb tanta normativa ofegam una mica 
més la població i els minvam els seus drets fonamentals com per 
exemple jugar amb la pilota damunt una plaça, però diu que no ens 
preocupa perquè no se fan  complir.  
 

 El Sr. Melis explica que hi ha molta estabilitat a l’Ajuntament 
perquè no hi ha res que se mogui.  Afegeix que ha estat un any tudat on 
no s’han posat fonaments de cap tipus de política. Teniu molta barra de 
cobrar el sou que cobrau quan anunciau que el personal de 
l’Ajuntament haurà de fer més hores de feina.  
 

Continua dient que els problemes de fa un any no s’han resolt 
com l’abocador, el carrer Port, el centre Cap Vermell o els convenis 
amb el personal.  
 

Diu que aquest any ha estat un retrocés monumental en tots els 
sentits i no veiem la línia que es durà a terme aquests quatre anys, si s’ha 
començat cap projecte han estat projectets.  
 

El portaveu d’Es Grup continua dient que enlloc d’anar per 
endavant i solucionar problemes del municipi, s’ha anat pel sou i la 
cadira, i alguns els hi ha donat uns aires de prepotència. Sé que 
donareu la culpa a l’herència de l’any 2007, però es va deixar un 
remanent positiu la passada legislatura se va arribar a un remanent 
negatiu per primera vegada en la història de l’Ajuntament. Avui he 
demanat la liquidació del 2011 i intuïm que serà remanent negatiu.  
 



Acaba dient que si teniu una mica d’ètica, de dignitat política i 
veient que no sou capaços de reconduir la política municipal heu de 
deixar el lloc a un altre que ho sàpiga fer.  
 

El batle diu que fa quatre anys que sentim el mateix discurs, lloant 
al seu company d’equip de govern, el PP. Hi ha coses que s’han de 
millorar i que s’ha fet normativa perquè no n’hi havia, que s’ha 
d’intentar complir, que feim projectets, això és el que hi haurà aquests 
quatre anys, els projectes s’han acabat. Hi ha deutes per pagar, no ens 
amagam de la situació, no és època de projectes, hi ha una herència i 
l’assumeixo, s’han fet coses malament, sabem que no som perfecte, 
però deixi’m posar el dubte damunt la taula de si vostè és millor gestor 
que nosaltres. 
 

El Sr. Melis diu que fa tres o quatre anys que deman dades i 
informes de la sala multiusos i no se m’han donades. En quant als meus 
socis del PP, hem fet un pacte per gestió. Diu que els que van dur el timó 
del vaixell de la legislatura passada va ser PSOE-UCAP. Acaba dient que 
quan vostès, el Sr. Fernández i el Sr. Sureda, van arribar la situació no era 
així i si haguéssiu escoltat tal vegada no estariem així. I que si cada any 
és el mateix discurs “és perquè no en fan cas”.  
 

No havent-hi més assumptes a tractar, el Sr. Batle-President 
s’aixeca la sessió a les 23 hores, de la qual cosa jo, la Secretària, done 
fe. 
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